
 
Appendix E: Robert F. Kennedy Assassination Investigation Records Audio Tapes* 
 
 
Tape # Name I# Date Subject 
CSA-K1 Serrano, 

Sandra 
I-67  June 20, 1968 RFK campaign worker; pre-polygraph examination 

interview.  Describes going to the Ambassador 
Hotel, and while sitting on a fire escape, of seeing 
a girl in a polka-dot dress run out of the building 
saying, "We shot him!" 

CSA-K2 Serrano, 
Sandra 

I-67 June 20, 1968 RFK campaign worker; polygraph examination.  
Serrano adheres to her claim of seeing a girl in a 
polka-dot dress run from the Ambassador saying, 
"We shot him!" 

CSA-K3 Serrano, 
Sandra 

I-67 June 20, 1968 RFK campaign worker; post-polygraph 
examination interview.  Serrano recants claim of 
seeing a girl in a polka-dot dress run from the 
Ambassador Hotel saying, "We shot him!"  

CSA-K4 DiPierro, 
Vincent 

I-1167 June 10, 1968 Ambassador Hotel waiter; witness interview.  
DiPierro reviews a variety of polka dot dresses 
shown to him by police.  He mentions specific 
similarities and differences between the dresses on 
hand and the one he claimed was worn by "the girl 
in a polka-dot dress."  

 Serrano, 
Sandra 

I-67 June 10, 1968 RFK campaign worker.  Serrano reviews a variety 
of polka-dot dresses shown to her by police, and 
identifies a dress that is most similar to the one she 
claimed was worn by "the girl in a polka-dot 
dress."  She then gives police a tour of the 
Ambassador Hotel fire escape area, and repeats her 
story. 

CSA-K5 Serrano, 
Sandra 

I-67 June 5, 1968 RFK campaign worker.  Describes arriving at the 
Ambassador Hotel, RFK's speech, and of sitting 
outside.  Details the polka-dot dress she said she 
saw. 

 DiPierro, 
Vincent 

I-1167 June 5, 1968 Ambassador Hotel waiter; witness interview.  
Describes shooting, hearing 4-5 shots, and seeing a 
girl wearing a polka-dot dress next to the suspect 
prior to shooting.   

CSA-K6 
Part 1 

Williman, Earl 
C. 

I-1783 June 5, 1968 Universal Studion employee; witness interview. 
Describes being among those who captured 
gunman. 

 Serrano, 
Sandra 

I-67 June 5, 1968 RFK campaign worker.  Describes being on stairs 
outside the  Ambassador Hotel, and seeing a girl in 
a polka dot dress with two men.  Details 
appearances of the three individuals. 

 Gallivan, J. W. I-1014 June 5, 1958 RFK advance man; witness interview.  Describes 
hearing 5 shots, and of helping to apprehend 
suspect.  

 Marcus, 
Michael D. 

I-160 June 5, 1968 Deputy D.A. of L.A. County; witness interview.  
Describes being in kitchen area about four feet 
from RFK, and hearing 6 shots.  

 Grier, 
Roosevelt 

I-1160 June 5, 1968 Unofficial RFK bodyguard; witness interview.  
Describes being on stage, disarming gunman, and 



giving gun to Rafer Johnson. 
 Plimpton, 

Freddy 
I-1017 June 5, 1968 Friend of RFK; witness interview.  Describes 

coming off stage ahead of RFK, then being behind 
RFK, and seeing gunman. 

 Hall, Melvin S. I-156 June 5, 1968 Cab driver.  Describes picking up a man and two 
women at 12:33 a.m. outside of the Ambassador 
Hotel. 

CSA-K6 
Part 2 

Hall, Melvin S. I-156 June 5, 1968 [A continuation of CSA-K6 Part 1.] 

 Dutton, 
Frederick 

I-39 June 5, 1968 RFK staff member and attorney; witness interview. 
 Describes  scouting route from stage with Bill 
Barry, and being eight feet behind RFK.   

 Barry, William No I# June 5, 1968 RFK staff member; witness interview.  Describes 
RFK finishing speech, exiting, and Barry 
disarming the gunman. 

 Mankiewicz, 
Frank 

I-94 June 5, 1968 RFK press spokesman; witness interview.  
Describes staying behind to assist Ethel Kennedy, 
and then being five steps behind RFK. He says his 
view of RFK was obstructed. 

CSA-K7 Cesar, Thane I-257 June 24, 1968 Ace guard; witness interview.  Describes his 
movements at the Ambassador Hotel, the shooting, 
and events in the kitchen area.  [On side B of CSA-
K6, Part 2.] 

CSA-K8 Uecker, Karl I-100 June 5, 1968 Ambassador Hotel Maitre d'; witness interview.  
Describes leading RFK off stage, going through 
kitchen area, and RFK falling. 

 Cesar, Thane I-257 June 5, 1968 Ace guard; witness interview.  Describes arriving 
at hotel, holding RFK's arm while moving through 
the kitchen area, the shooting, and events in the 
kitchen area. 

 Perez, Jesus I-155 June 5, 1968 Ambassador Hotel busboy; witness interview.  
Describes standing near steam tables, suspect 
asking, "Mr. Kennedy comes through here?", and 
the shooting. 

CSA-K9 Minasian, 
Eddie 

I-395 June 5, 1968 Ambassador Hotel employee; witness interview.  
Identifies gun. 

 Patrusky, 
Martin 

I-306 June 5, 1968 Ambassador Hotel waiter; witness interview.  
Describes RFK's movements, RFK falling, and the 
suspect. 

CSA-K9 Wayne, 
Michael L. 

I-1096 June 5, 1968 Autograph seeker; witness interview.  Describes 
"backfire."  Did not see shooting or suspect. Was 
detained by security. 

 Rutledge, 
Queen E. 

I-166 June 5, 1968 Witness interview.  Describes RFK and Paul 
Schrade falling. 

 Grant, Maurice I-4343 June 5, 1968 Witness interview.  Describes hearing a large 
"pop", and seeing RFK on the ground. 

 Yoshio, Niwa I-1161 June 5, 1968 Witness interview.  Describes helping to hold the 
suspect. 

 Romero, Juan I-307 June 5, 1968 Ambassador Hotel employee; witness interview.  
Describes shaking RFK's hand, and feeling powder 
burns on his own face. 

CSA-K10 Burns, Frank, 
Jr. 

I-299 June 19, 1968 Aide to Jesse Unruh; witness interview.  Describes 
shooting, and assisting in capture of gunman. 



CSA-K11 Griffin, 
Booker 

I-76 July 25, 1968 RFK organizer; witness interview.  Describes his 
movements at the Ambassador, and of seeing 
suspect, a tall man, and a girl in the kitchen prior to 
the shooting. 

CSA-K12 DiPierro, 
Vincent 

I-1167 July 1, 1968 Ambassador Hotel waiter; pre-polygraph 
examination interview.  Describes arriving at the 
hotel, and noticing a girl in a polka-dot dress next 
to Sirhan in the kitchen prior to the shooting. 

CSA-K13 Schulman, 
Donald 

No I# October 24, 1975 CBS News staff member; witness interview.  
Believes he saw three guns in kitchen area.  
Describes other guns pulled and possibly fired.  
[From reinvestigation files.] 

CSA-K14 Braden, Jim No I# May 1969 Describes being in Dallas when JFK was 
assassinated, and being detained by Dallas police. 

CSA-K15 Reddin, Chief 
Thomas 

I-3962 June 5, 1968 LAPD Chief; press conference.  Reddin reports on 
the shooting. 

CSA-K16  Freed, Evan I-174 June 14, 1968 Photographer; witness interview.  Describes being 
with RFK prior to speech, and events in kitchen 
area. 

CSA-K17 Parsons, 
Russell 

I-1341 July 15, 1968 Sirhan's attorney; phone conversation.  Discussion 
of LAPD's interview of the Sirhan family.  

CSA-K18 Wayne, 
Michael L. 

I-1096 April 10, 1969 Autograph seeker; polygraph examination.  Wayne 
answers questions regarding his identity and 
political affiliations. 

CSA-K19 Plimpton, 
George 

I-1020 June 5, 1968 RFK's friend; witness interview.  Describes being 
involved in the struggle for the gun, and the 
suspect. 

 Enyart, Scott I-154 June 5, 1968 Student; witness interview.  Describes taking 
photographs in the kitchen area. 

 Duffey, 
Estelyn 

I-165 June 5, 1968 Joseph LaHive's girlfriend; witness interview.  
Was outside the kitchen area.  Describes hearing 
shots, seeing a woman covered with blood, and 
comforting a young girl in a white dress. 

 LaHive, 
Joseph 

I-95 June 5, 1968 President, Van Nuys Democratic Club; witness 
interview.  Describes seeing a woman covered 
with blood, and how he assisted with the capture of 
the gunman. 

 Midby, Glen 
H. 

I-164 June 5, 1968 Witness interview.  Describes struggle for gun, and 
seeing the capture of the gunman. 

 Reinke, 
Donald 

I-85 June 5, 1968 Ambassador Hotel employee.  Describes having 
seen, on June 4, a man who had a diagram of the 
Embassy Room.  

 Bobbitt, Danny 
G. 

I-110 June 5, 1968 Former Ambassador Hotel employee.  Describes 
seeing a man  he believes to be the suspect at the 
hotel two to three weeks earlier, asking about 
RFK's whereabouts. 

CSA-K20 
(A) 

Yaroslavski, 
Boris 

I-437 June 24, 1968 L.A. Times photographer; witness interview.  
Describes seeing the shooting, hearing only two 
shots, watching the capture of the gunman, and 
photographing RFK on the ground. 

 Mardigani, 
Carl 

No I# June 24, 1968 Owner, Golden Garter Saloon.  Describes seeing a 
man who he believes was Sirhan coming into the 
bar. 

CSA-K20 Mardigani, No I# June 24, 1968 [A continuation of CSA-K20 (A).] 



(B) Carl 
CSA-K21 Sirhan, Sirhan 

    
No I# June 3, 1969 NBC News interview.  Describes going to the 

Ambassador Hotel, and of having no memory of 
the shooting or of writing "RFK must die" in a 
notebook. 

CSA-K22 Erhard, George I-153 June 5, 1968 Co-worker of Munir Sirhan.  Tells how he 
obtained a gun from a neighbor, and describes the 
gun.  [Interview ends abruptly.] 

 Sirhan, Munir I-152 June 5, 1968 Sirhan's brother.  Describes Sirhan's personality, 
the purchase of the gun, Sirhan's religious beliefs, 
and Sirhan's relationship with other family 
members. 

CSA-K23 Owen, Jerry I-205 June 5,1968 Evangelist.  Describes giving a ride on the day of 
the shooting to a man who fit Sirhan's description. 

CSA-K24 
(A) 

Murphy, Fred 
A. 

I-245 June 17, 1968 Hotel security guard; witness interview.  Describes 
hearing three shots, then a series of shots, and the 
capture of the suspect. 

 Kowalec, 
Stanley 

I-251 June 17, 1968 Ace Security Guard; witness interview.  Describes 
being in front of RFK when he was shot. 

 Rothberg, 
James 

I-253 June 17, 1968 Hotel security guard; witness interview.  Describes 
seeing two girls come down the fire escape. 

CSA-K24 
(A) cont. 

Grugan, 
Clarence 

I-247 June 17, 1968 Hotel security guard; witness interview.  At back 
door of Ambassador.  Describes talking to two 
girls coming from the Embassy Room who said 
RFK had been shot. 

 Curtis, Lloyd 
W. 

I-246 June 17, 1968 Hotel security guard; witness interview.  Describes 
seeing two girls coming down the stairs, followed 
by a third who asked, "Is it true? Is it true?"  Also 
describes a man carrying a black trench coat whom 
he thought looked suspicious. 

 Los Angeles 
Fire 
Department 
employee 

No I# June 17, 1968 Witness interview.  [Tape turned off.] 

 Burba, Harold I-268 June 18, 1968 L.A. Fire Department photographer; witness 
interview.  Describes seeing suspect as RFK went 
to the Embassy Room. 

 Perez, Thomas I-249 June 19, 1968 Hotel security guard; witness interview.  Describes 
hearing about seven shots in succession. 

 Police Calls No I# June 20, 1968 LAPD calls regarding shooting.  [Recorded on 
June 5, 1968.] 

 Cesar, Thane I-257 June 24, 1968 Ace Security Guard; witness interview.  Describes 
his movements at the Ambassador Hotel, the 
shooting, and events in the kitchen. 

CSA-K24 
(B) 

Cesar, Thane  I-257 June 24, 1968 [A continuation of CSA-K24 (A).] 

CSA-K25 
(A) 

Sirhan, Sharif I-1933 June 10, 1968 Sirhan's brother.  Describes his relationship with 
Sirhan, and Sirhan's interests and behavior.  Says 
Sirhan's behavior changed following his fall from a 
horse. 

 Sirhan, Munir I-152 June 10, 1968 Sirhan's brother.  Describes his relationship with 
Sirhan, Sirhan's interest in Rosacrucianism, and 
Sirhan's behavior. 



 Sirhan, Mary I-1027 June 10, 1968 Sirhan's mother.  Describes family life in 
Jerusalem, and Sirhan's education, activities and 
personality. 

 Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 June 10, 1968 Sirhan's brother.  Says he has little contact with his 
family and has little information to add, except that 
Sirhan changed after falling from a horse. 

 Sirhan, Adel I-321 June 10, 1968 Sirhan's brother.  Describes his relationship with 
Sirhan, Sirhan's studies, his personality and the 
change in Sirhan after he fell from a horse. 

CSA-K25 
(B) 

Sirhan, Adel  I-321 June 10, 1968 [A continuation of CSA-K25 (A).] 

CSA-K26 
(A) 

Sirhan, Munir I-152 June 24, 1968 Sirhan's brother; polygraph examination.  Focuses 
on the acquisition of the gun from George Erhard. 

CSA-K26 
(B) 

Sirhan, Munir I-152 June 24, 1968 [A continuation of CSA-K26 (A).]  

CSA-K27 Sirhan, Munir I-152 June 25, 1968 [A continuation of the polygraph examination on 
CSA-K26 (A) & (B).] 

CSA-K28 
(A) 

Khan, Khaibar I-216 June 18-19, 1968 Exiled Iranian seeking RFK support; witness 
interview.  Describes seeing two girls, one wearing 
a white dress with dots.  Says he saw the girl three 
times before the shooting. 

 Kouchan, 
Maryam 

I-361 June 19, 1968 Sister of Khaibar Khan and RFK volunteer.  Was 
with Khan at the Ambassador Hotel.  Describes 
seeing Sirhan. 

CSA-K28 
(B) 

Kouchan, 
Maryam 

I-361 June 19, 1968 [A continuation of CSA-K28 (A).] 

CSA-K29 
(A) 

Droz, Fred I-373 June 27, 1968 Former California State University, Fullerton 
student; witness interview.  Says he saw John 
Khoury at the Ambassador Hotel.  Describes 
Khoury as an anti-RFK Palestinian. 

CSA-K29 
(A) cont. 

Groves, Judy I-375 June 28, 1968 Campaign worker; witness interview.  Says she 
saw a man, possibly a Mexican-American, have a 
conversation with two women in a language other 
than English.  Believes it could have been Sirhan.  
Also says she saw John Khoury, whom she 
previously met at California State University, 
Fullerton, several times. 

CSA-K29 
(B) 

Fisher, Joel I-372 July 2, 1968 Professor, California State University, Fullerton.  
Talks about John Khoury, including Khoury's 
involvement with Arab students. 

 Groves, 
Sanford 

I-905 July 2, 1968 Orange County RFK chairman, and estranged 
husband of Judy Groves; witness interview.  
Describes seeing John Khoury at Ambassador 
Hotel, and Khoury's involvement with Arab 
students. 

 Wayne, 
Michael L. 

I-1096 July 2, 1968 Autograph seeker.  Describes following RFK from 
the 5th floor to the Embassy Room.  Was 10-15 
feet from the steam tables. Says RFK was shot 
before reaching Wayne's position.  [Interview 
takes place in automobile.] 

 Charach, 
Theodore 

I-238 July 19, 1968 Investigative journalist.  Police officers and 
Charach discuss LAPD's acquiring film that 
Charach produced.  

CSA-K30 List of No I# Unknown Grande Vista Del Rio Ranch (owned by Bert 



(A) employees Altfillisch). 
 Taylor, 

Genevieve 
No I# Unknown Discussion concerning Sirhan's living with 

Taylor's brother, Edward Van Antwerp.  Describes 
Sirhan Sirhan as a loner. 

CSA-K30 
(B) 

Taylor, 
Genevieve 

No I# Unknown [A continuation of CSA-K30 (A).] 

 Unknown 
interviewee 

No I# Unknown Concerns the "Polka Dot Dress Woman." 

CSA-K31 KLA-Radio 
broadcast  

No I# June 5, 1968 At the Ambassador Hotel.  Includes witness 
reports of Gabor Kadar, Dr. Roland Dean and 
other reports from various news correspondents. 

CSA-K32 
(A) 

Fahey, John I-622 June 14, 1968 Salesman; witness interview.  Describes meeting a 
woman at the Ambassador Hotel on June 4, and 
going with her to Ventura.  He says that several 
times she told him, "They're going to take care of 
Mr. Kennedy tonight."  He also relates how they 
were followed. 

CSA-K32 
(B) 

Fahey, John  I-622 June 14, 1968 [A continuation of CSA-K32 (A).] 

CSA-K33 Parsons, 
Russell E. 

I-1341 July 24, 1968 Sirhan's attorney.  Conversation concerning the 
appearance of the Sirhan brothers in a police line-
up to determine whether any of them were with 
Sirhan when he bought the ammunition.  [Low 
volume.  Poor quality.] 

CSA-K34 Sher, Paul I-1288 July 15, 1968 History teacher.  Does not recall Sirhan being in 
his class.  [Low volume.] 

 Altfillisch, 
Bert 

I-1354 July 16, 1968 Owner, Grande Vista Del Rio Ranch who 
employed Sirhan in 1966.  Describes Sirhan's fall 
from a horse, and Sirhan's relationship with Peggy 
Osterkamp. 

 Deeb, Dr. Paul I-1355 July 16, 1968 Physician.  Reviewed Sirhan's x-rays following the 
fall from a horse. 

 Schnepper, Dr. 
John 

I-1357 July 16, 1968 Physician.  Saw Sirhan after he fell from a horse.  
Says he does not recall anything about Sirhan 
except that he "walked horses." 

 Osterkamp, 
Peggy 

I-1356 July 17, 1968 Former employee of the Grande Vista Del Rio 
Ranch.  Describes meeting Sirhan for the first time 
in 1966. 

CSA-K35 Rathke, Walter 
Thomas 

I-3105 February 18, 
1969 

Friend of Sirhan.  Describes how Sirhan changed 
after falling from a horse, and their mutual interest 
in philosophy.  Discusses his own involvement 
with the Theosophical Society. 

CSA-K36 Williams, 
Claudia 

I-2211 June 20, 1968 At the San Gabriel Valley Gun Club on June 4, 
1968.  Tells how Sirhan helped her with her 
weapon, firing several rounds.  States that Sirhan 
had a "little, black gun." 

CSA-K37 LaScola, Dr. 
Ray 

I-3886 Sept. 12, 1968 Hypnotist.  Briefly hypnotized John Fahey.  
Provides his opinion concerning Fahey's story that 
Fahey met a girl who told him that RFK would be 
shot. 

 Gugas, Chris I-3885 Sept. 13, 1968 Polygraph examiner.  Conducted a polygraph 
examination of John Fahey at the instigation of 
Life magazine.  Verified Fahey's story. 

CSA-K38 Strathmann, I-1158 Nov. 21, 1968 Friend of Sirhan’s. Describes meeting Sirhan at 



John H. Pasadena City College, Sirhan's interest in politics, 
his "obsession" with obtaining money, and his 
interest in the occult. 

CSA-K39 
(A) 

KABC-TV 
Broadcast 

No I# June 5, 1968 Reports from the Ambassador Hotel, Central 
Receiving Hospital, and Good Samaritan Hospital. 
 Includes witness interviews and recording from 
kitchen area identifying shots being heard. 

CSA-K39 
(B) 

KABC-TV 
Broadcast 

No I#  June 5, 1968 [A continuation of CSA-K39 (A).] 

CSA-K39 
(C) 

KABC-TV 
Broadcast 

No I# June 5, 1968 [A continuation of CSA-K39 (B).  Tape ends 
abruptly.] 

CSA-K40 
(A) 

Buckner, 
Everett, Sr. 

I-97 June 17, 1968 Range master at the San Gabriel Valley Gun Club. 
 Describes Sirhan coming to gun club on June 4, 
and shooting on the pistol range.  Says that Sirhan 
offered to show a woman on the range how to 
shoot her gun, but that she told Sirhan to get away 
from her, fearing that someone would recognize 
them. 

 Hager, Lloyd I-315  June 17, 1968 Manager of the San Gabriel Valley Gun Club.  
Describes how he learned that Sirhan had been at 
the gun club on June 4, 1968. 

CSA-K40 
(B) 

Kendall, 
Charles 

I-316 June 18, 1968 Member of the San Gabriel Valley Gun Club.  
Describes telling Lloyd Hager that Sirhan had been 
on the gun range on June 4. 

CSA-K41 Sirhan, Mary 
Sirhan, Adel 
Sirhan, Sharif 

I-1027 
I-321 
I-1933 

July 15, 1968 Sirhan's mother and brothers.  Concerns their visit 
with Sirhan in jail. They report that Sirhan denied 
meeting Jerry Owen. 

CSA-K42 McChesney, 
Grove 

I-860 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being on the rifle range.  Could not see 
pistol range. 

 Haraden, 
Parker 

I-942 July 1, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being on the rifle range. 

 Sem, Kenny I-989 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes arriving at 12-12:30 p.m., being on the 
pistol range, and seeing two women and a man 
there. 

 Grijalva, 
Richard 

I-990 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being on the pistol range, and seeing a 
man there rapidly firing a revolver that Grijalva 
guesses was a .22.  Says he also saw a woman on 
the pistol range. 

 Steward, 
Richard 

I-988 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes various people he recalls seeing on the 
pistol range. 

 Trower, Ben I-1025 July 5, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being on the rifle range, and hearing 
shooting from the pistol range. 

 Grijalva, 
Roberta 

I-1082 July 5, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being at the gun club with her brother, 
Richard Grijalva. 

CSA-K42 
cont. 

Altenbaugh, 
Charlie 

I-1150 July 9, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club, not necessarily 
on June 4. Says he did not notice anyone on the 
range. 

 Trout, Orie I-1151 July 9, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  



Believes there were about five people there, but 
did not notice any women. 

 Ripp, James I-1164 July 10, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes being on rifle range. 

 Lee, Harry I-1163 July 10, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  Was 
on rifle range, and does not recall anyone on range. 

CSA-K43 Buck, David 
Buck, Dorothy 

I-4288 
I-2917 

July 3, 1968 At Ambassador Hotel for meeting with publicity 
firm connected  with Democratic Party. Describes 
seeing a tall man and a short man in the lobby. 
Dorothy Buck say she believes the tall man was 
Sirhan. 

 Tingley, Jake I-1344 July 17, 1968 Bookstore patron.  Describes seeing Sirhan several 
times in the psychology section of a bookstore. 
[Considerable background noise and music.] 

CSA-K44 Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 July 3, 1968 Sirhan's brother.  Concerns his allegation of being 
shot at when going to meet a reporter. 

CSA-K45 
(A) 

Crowe, 
Margaret 

I-1685 July 18, 1968 Mother of Walter Crowe.  Describes relationship 
between her son and Sirhan. 

 Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 July 8, 1968 Sirhan's brother.  Portion of the re-enactment of his 
route when he claims that he was shot at. 

CSA-K45 
(B) 

Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 July 8, 1968 [A continuation of CSA-K45 (A).] 

CSA-K46 
(A) 

Ludlow, John I-3965 June 14, 1968 Former Air Force Intelligence employee.  
Describes a "girl in a polka dot dress" and other 
individuals he noticed with her. 

CSA-K46 
(B) 

Ludlow, John I-3965 June 14, 1968 [A continuation of CSA-K46 (A).] 

CSA-K47 
(A) 

Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 June 18, 1968 Sirhan's brother.  Describes family background and 
relationships. [Interview concludes, and is 
followed by other conversations in interview room 
unrelated to the investigation of RFK's 
assassination.] 

CSA-K47 
(B) 

Fisher, Alfred I-266 June 18, 1968 LAFD fire inspector who was in the corridor of the 
Ambassador Hotel, before the shooting.  Describes 
the scene in the Colonial Room at the time of the 
shooting. 

CSA-K48 Lynch, Cecil I-264 June 19, 1968 LAFD fire inspector.  Describes scene before 
shooting, enforcement of fire codes, and people 
near exit doors and fire escapes. 

CSA-K49 Sirhan, Munir I-152 June 24, 1968 Sirhan's brother. Discusses his involvement in 
Sirhan's gun purchase. [Poor quality original.] 

CSA-K50 Fahey, John I-622 June 12, 1968 Salesman.  Describes picking up a girl on June 4, 
1968, at the  Ambassador Hotel and spending the 
day with her.  He says that they were followed, and 
that she invited him to a rally, saying, "They are 
going to take care of Kennedy tonight."  Fahey 
says she would not tell him anything more in order 
to protect him, also saying, "I don't know if I can 
trust you." 

CSA-K51 Buckner, 
Everett, Sr. 

I-97 July 2, 1968 San Gabriel Valley Gun Club range master; 
polygraph examination.  Describes seeing Sirhan at 
the gun club with a woman.  Buckner says the 
woman told Sirhan to move away from her 
because they would be recognized. 



CSA-K52 Erhard, George 
Price, William 
Sirhan, Munir 

I-153 
I-3875 
I-152 

June 24, 1968 Man from whom Sirhan bought the gun, friend of 
George Erhard, and Sirhan's brother; group 
interview.  Concerns the purchase of the gun by 
Sirhan. 

CSA-K53 Duarte, Jose I-367 Unknown Anti-Castro Cuban.  Describes an argument he had 
with a man he believes to be Sirhan at a meeting of 
the Peace and Freedom Party.  LAPD investigators 
provide evidence that Duarte was mistaken. 
[Interview occasionally lapses into Spanish, and is 
translated by LAPD investigators.] 

 Laemmle, 
Raquel 

I-2738 August 6, 1968 Peace and Freedom Party member.  Describes 
meeting where Jose Duarte had an argument with 
another man.  She says there was a similarity 
between Sirhan and the man LAPD identifies as 
being involved in the argument.  [Original 
recorded at extremely low volume.] 

CSA-K54 Hansen, Eve I-207 June 17, 1968 At the Ambassador Hotel on June 4 with Nina 
Ballantyne.  Describes talking with a woman 
wearing a polka dot dress at the hotel bar.  
[Original recorded at extremely low volume.] 

 Ballantyne, 
Nina 

I-208 June 17, 1968 At the Ambassador Hotel on June 4 with Eve 
Hansen.  Describes talking with a woman wearing 
a polka dot dress at the hotel bar.  [Original 
recorded at extremely low volume.] 

CSA-K55 
(A) 

Owen, Jerry I-205 July 5, 1968 Evangelist; polygraph examination.  Claims that 
Sirhan hitched a ride with him on June 3.  He says 
that he dropped Sirhan off near the Ambassador 
Hotel.  [Original recorded at low volume.  
Extremely poor quality.] 

CSA-K55 
(B) 

Owen, Jerry  I-205 July 5, 1968 [A continuation of CSA-K55 (A).] 

CSA-K56 
(A) 

Fahey, John I-622 Sept. 19, 1968 Salesman.  Says he has been harassed by Fernando 
Farra, a Time/Life reporter, concerning Fahey's 
encounter with a woman who told him on June 4, 
"They are going to take care of him at the 
reception." 

CSA-K56 
(B) 

Fahey, John I-622 Sept. 19, 1968 [A continuation of CSA-K56 (A).] 

CSA-K57 Gearhart, John I-1089 July 23, 1968 Man who said he talked to Sirhan in a bar on June 
4; polygraph examination.  Gearhart reverses his 
story during the examination.  [Some conversation 
fades in and out.] 

CSA-K58 Gearhart, John I-1089 July 23, 1968 Man who said he talked to Sirhan in a bar on June 
4; formal statement.  Gearhart reluctantly reverses 
his claim of encountering Sirhan on June 4. 

CSA-K59 
(A) 

Crowe, Walter, 
Jr. 

I-1813 July 8, 1968 Childhood friend of Sirhan.  Discusses his 
relationship with Sirhan, his own communist 
background, Sirhan's political interests and 
possible influence he may have had on Sirhan.  
Crowe cuts off the interview and refuses to take a 
polygraph exam without consulting an attorney. 

CSA-K59 
(B) 

Crowe, Walter, 
Jr.  

I-1813 July 8, 1968 [A continuation of CSA-K59 (A).] 

CSA-K60 Crowe, Walter, I-1813 July 12, 1968 Childhood friend of Sirhan.  Discusses politics, his 



(A) Jr. possible influence on Sirhan, and his resulting 
feelings of guilt.  Discusses a meeting he had with 
Sirhan five weeks before the assassination. 

CSA-K60 
(B) 

Crowe, Walter, 
Jr.  

I-1813 July 12, 1968 [A continuation of CSA-K60 (A).] 

CSA-K61 Crowe, Walter, 
Jr. 

I-1813 July 12, 1968 Childhood friend of Sirhan.  Crowe resists pressure 
by polygraph examiner to take a polygraph exam 
without consulting an attorney. 

CSA-62 Doe, John 
(Sirhan) 

No I# June 5, 1968 Suspect; preliminary interview following arrest.  
Sirhan refuses to give his name when asked, and 
does not participate willingly in conversation.  He 
is told his rights, frisked, and assigned two guards. 

CSA-K63 Doe, John 
(Sirhan) 

No I# June 5, 1968 Suspect; recording of activity in room where 
Sirhan was being held.  Sirhan refuses to give his 
name when asked, and is told his rights.  [Brief 
interview.] 

CSA-K64 Doe, John 
(Sirhan) 

No I# June 5, 1968 Suspect; interview following arrest.  Sirhan refuses 
to identify himself, discusses at length the Kirske 
case, stock market, and other subjects unrelated to 
the shooting. 

CSA-K65 
(A) 

Doe, John 
(Sirhan) 

No I# June 5, 1968 Suspect; interview following arrest.  Police attempt 
to discover Sirhan's identity and background.  
Sirhan evades their questions, and leads 
discussions on unrelated subjects.  [Original 
contains false starts and changes in volume.] 

CSA-K65 
(B) 

Doe, John 
(Sirhan)  

No I# June 5, 1968 [A continuation of CSA-K65 (A).] 

CSA-K66 
(A) 

Doe, John 
(Sirhan) 

No I# June 5, 1968 Suspect; composite tape of initial interviews 
following arrest, (CSA-K63, CSA-K64, CSA-K65, 
and a previously unduplicated interview).  Police 
attempt to discover Sirhan's identity.  Sirhan avoids 
answering their questions, but has long 
conversations with them on other subjects. 
[Original severely damaged, requiring multiple 
splices.] 

CSA-K66 
(B) 

Doe, John 
(Sirhan)  

No I# June 5, 1968 [A continuation of CSA-K66 (A).] 

CSA-K66 
(C) 

Doe, John 
(Sirhan)  

No I# June 5, 1968 [A continuation of CSA-K66 (B).] 

CSA-K67 Arnot, Larry I-325 August 5, 1968 Salesman at Lock, Stock and Barrel gun shop who 
sold ammunition to Sirhan; pre-polygraph 
examination interview. Discusses the transaction, 
and attempts to identify individuals who were with 
Sirhan on that day. 

CSA-K68 Arnot, Larry I-325 August 5, 1968 Salesman who sold ammunition to Sirhan; 
polygraph examination.  Exam focuses on whether 
or not Sirhan was alone when he purchased his 
ammunition. 

CSA-K69 Duarte, Jose I-367 August 9, 1968 Anti-Castro Cuban; pre-polygraph examination 
interview regarding his belief that he had an 
argument with Sirhan at a meeting of the Peace 
and Freedom Party. 

CSA-K70 
(A) 

Duarte, Jose I-367 August 9, 1968 Anti-Castro Cuban; polygraph examination.  
Examination focuses on Duarte's belief that he 



encountered Sirhan at a Peace and Freedom Party 
meeting.  Discussion of Duarte's anti-Castro 
sentiments and activities, and his disappointment 
with the U.S. government's support of his cause.  
[Approximately 26 minutes of tape are in Spanish] 

CSA-K70 
(B)  

Duarte, Jose  I-367 August 9, 1968 [A continuation of CSA-K70 (A).] 

CSA-K71 
 (A) 

Duarte, Jose 
Jalalipour, 
Reza 

I-367 
I-2746 

August 1, 1968 Anti-Castro Cuban, and Peace and Freedom Party 
meeting attender; group interview.  Confrontation 
between Duarte and Jalalipour, whom the LAPD 
claims was the man Duarte had an argument with 
at a meeting of the Peace and Freedom Party. 
Investigators attempt to convince Duarte that he 
was mistaken in identifying the man as Sirhan. 

CSA-K71 
(B) 

Duarte, Jose 
Jalalipour, 
Reza 

I-367 
I-2746 

August 1, 1968 [A continuation of CSA-K71 (A).] 

CSA-K72 Grijalva, 
Richard 

I-990 Sept. 4, 1968 At the San Gabriel Valley Gun Club on June 4; 
polygraph examination.  Exam focuses on 
Grijalva's claim of observing Sirhan firing a rifle 
on the rifle range. 

CSA-K72 
cont. 

Grijalva, 
Roberta 

I-1082 Sept. 4, 1968 At the San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Discusses accompanying her brother, Richard 
Grijalva, to the gun club, and seeing Sirhan on the 
rifle range. 

CSA-K73 Mankiewicz, 
Frank 

I-94 June 15, 1968 An aide to RFK.  Describes kitchen scene after 
shooting.  Discusses the irregularity of the last 
minute change of plan for Kennedy's exit route.  
Suggests other people whom the police could 
interview.  Recalls seeing the gun, and hearing 6 or 
7 gunshots. 

 Howard, John I-1246 Sept. 4, 1968 On stage during speech.  Describes Kennedy 
party's sudden change of exit route, rushing to the 
kitchen after hearing of the shooting, and hearing 
additional shots.  Says he was followed by a 
suspicious individual.  [Original recorded at 
extremely low volume.] 

CSA-K74 Wall, Mary I-312 June 17, 1968 At the Ambassador on June 4.  Describes being in 
the Lautrec Room when a group of people entered. 
 She believes Sirhan was a part of that group. 

 Swanson, Ellis I-319 June 17, 1968 Bartender in the Palm Room at the Ambassador 
Hotel.  Swanson is shown photographs to identify. 
 [Original recorded at extremely low volume.  
Incomplete interview.] 

CSA-K75 Goldstein, Ira I-310 June 5, 1968 Reporter/student who was shot; witness interview. 
 Describes being in the kitchen immediately prior 
to and after the shooting.  [Under provisions of 
State law, this duplicate excludes information 
contained on the original relating to juveniles.  
Information is unrelated to the Kennedy 
Assassination.] 

CSA-K76  Casden, Robin I-15 June 5, 1968 Student; two witness interviews.  Describes 
kitchen immediately prior to and after shooting. 

 Unidentified No I# Unknown Interview unrelated to Kennedy Assassination.   



Concerns theft in a department store. 
CSA-K77 Jennings, 

Trudi 
I-393 June 21, 1968 Ambassador Hotel employee.  Claims she was in 

the kitchen at the time of the shooting.  Discussion 
of what she remembers.  Interviewer concludes 
that she wasn't there after discerning that Jennings 
was mistaken regarding several pertinent facts. 
[Original recorded at extremely low volume.] 

CSA-K78 Herrick, 
Jeanne 

I-861 June 28, 1968 Pasadena City College employee.  Discusses an 
incident with a foreign student (Sirhan), seeking a 
job through the school's employment office.  She 
says that he refused to give reasonably expected 
information about himself, and became angry 
when questioned.  [Original recorded at extremely 
low volume.] 

CSA-K79 Unruh, Jesse I-1465 June 5, 1968 Speaker of the California State Assembly, and 
manager of RFK's campaign in California.  
Describes kitchen scene after shooting.  Believes 
there were five to ten shots. 

 Hubbard, Cora No I# Unknown Polygraph examination unrelated to Kennedy 
Assassination concerning theft of money. 

CSA-K80 Casden, Robin I-15 July 1, 1968 Student; witness interview.  Describes going to the 
kitchen and the shooting. 

CSA-K81 
(A) 

Behunin, Ruth I-185 June 14, 1968 Informant.  Describes activities of a Lebanese 
neighbor that she believes are suspicious. 

 DeNier, 
Veronica 

I-4587 June 25, 1968 Biltmore Hotel employee.  Says she saw evidence 
that Sirhan was registered at the Biltmore on June 
1, 1968.  Believes that the Biltmore hid the 
information.  Reports that Sirhan met with a man 
who sent a telegram to Baghdad. 

CSA-K81 
(A) cont. 

Grecco, Eva I-4586 June 25, 1968 Biltmore Hotel employee.  Says she saw Sirhan at 
the Biltmore, and that she noticed him because of 
his unusual name. 

 Booth, Lucy I-1281 June 24, 1968 Biltmore Hotel employee.  Says she did not see 
registration card with Sirhan's name as claimed by 
Veronica DeNier.  [Original recorded at low 
volume.  Poor quality.] 

CSA-K81 
(B) 

Unidentified No I# Unknown Office noise, distant conversation, other noise.  
[Original recorded at low volume.  Poor quality.] 

CSA-K82 LaHive, 
Joseph 

I-95 June 21, 1968 President of Van Nuys Democratic Club; witness 
interview.  Describes scene in kitchen following 
shooting. 

 Farr, Gloria I-392 June 21, 1968 Nurse.  Describes seeing a man resembling Sirhan, 
and a woman wearing a polka dot scarf.  Says she 
heard four shots.  Assisted injured ABC employee 
in the kitchen.  Says she cannot describe the 
suspect or injured woman.  [Original recorded at 
low volume.] 

CSA-K83 Haggerty, 
Michael 

I-227 June 19, 1968 Former schoolmate of Sirhan who last saw him on 
May 23, 1968.  Describes knowing Sirhan from a 
foreign students organization at Pasadena City 
College.  Tells of political discussions they had 
with another student concerning Israel.  [Original 
recorded at low volume.] 

CSA-K84 Groves, Judith I-375 June 21, 1968 Employee of political consulting firm who was in 



the lobby when shooting occurred.  Says she heard 
three shots, saw a woman splattered with blood run 
out, and a wounded man being carried through the 
lobby.  Describes getting into the Embassy Room 
through the Lautrec Room with the help of a 
"strange" man. Says the man spoke to two women 
in a foreign language, and that one of the women 
was wearing a polka dot dress. 

 Williams, 
Ralph 

I-3959 June 21, 1968 L.A. City Schools employee who was outside 
kitchen door at the time of the shooting.  Describes 
a girl who left the kitchen saying, "We've got him. 
 We've got him," followed by another woman who 
described the first woman as her "crazy daughter." 

 Weaver, 
Dennis 

I-623 June 21, 1968 Orange County Democratic Registration Drive 
Coordinator who was at the Ambassador Hotel on 
June 4.  Describes a man who ran out of the hotel 
with a rolled up poster.  Says the people he was 
with said the man had a gun. 

 Fontanini, 
Steve 

I-438 June 28, 1968 Fontanini identified, then the recorder is turned off. 
 [Original recorded at low volume.] 

CSA-K85 Johnson, Rafer I-243 June 5, 1968 RFK supporter who was at the Ambassador Hotel 
on June 4.  Describes hearing three to four "pops," 
and how he and Roosevelt Grier got the gun from 
Sirhan. 

CSA-K86 Aubry, 
Richard 

I-1755 June 5, 1968 At Ambassador Hotel with Booker Griffin; witness 
interview.  Describes being backstage during 
RFK's speech, RFK leaving the stage, and Griffin's 
hearing 5-6 shots and seeing flashes.  Aubry recalls 
that Griffin asked, "Did they get the other guy?" 

CSA-K87 Minasian, 
Edward 

I-395 June 5, 1968 Ambassador Hotel employee, and an escort for 
RFK; witness interview.  He relates the last-minute 
decision to go to the Colonial Room.  Describes 
going into the kitchen and the subsequent shooting. 
 He says he saw two shots fired and heard other 
shots.  Describes seeing someone running to the 
kitchen prior to the shooting. 

CSA-K88 Sirhan, Adel I-321 June 5, 1968 Sirhan's brother.  Describes Sirhan's recent 
temperament, social life, and activities. 

CSA-K89 Khoury, 
Barbara 

I-82 June 5, 1968 Friend of Sirhan family.  Describes her activities 
the night of the shooting, and of going to the 
Sirhan family home after learning of the shooting. 

 Corey, Beverly I-83 June 5, 1968 Dancer and friend of Barbara Khoury.  Went with 
Khoury to the Sirhan home following the shooting. 
Says that she knew Adel Sirhan as a musician. 

CSA-K90 Corey, Beverly  I-83 June 5, 1968 [A continuation of the conversation recorded on 
CSA-K89.] 

 Corey, Beverly 
Khoury, 
Barbara 

I-83 
I-82 

June 5, 1968 Friend of Khoury, and friend of the Sirhan family; 
recorded conversation.  Corey and Khoury engage 
in a discussion mostly unrelated to the shooting 
while waiting in the interview room. 

 Khoury, Nabil I-3956 June 5, 1968 Barbara Khoury's brother-in-law who babysat for 
Barbara Khoury on June 4.  Discusses what he 
knows of Khoury and Corey's activities that night. 

CSA-K91 Fulmer, Cathy I-4589 June 7, 1968 RFK volunteer who was at the Ambassador Hotel 



Sue on June 4.  Fulmer voluntarily claims she is "the 
girl in the polka dot dress."  Describes being in the 
pantry, hearing some shots and screaming, 
"They've shot him.  They've shot him."  Says she 
had a conversation with a stranger, later identified 
as Sirhan. 

CSA-K92 Tuck, Richard I-1743 June 5, 1968 Kennedy campaign worker; witness interview.  
Says he was 10 to 15 feet behind RFK.  Describes 
hearing at least 5 shots, but did not see gunman or 
a girl wearing a polka dot dress.   

 Smith, Stephen I-159 June 5, 1968 RFK's campaign manager, and brother-in-law.  
Says he was at press table at the time of the 
shooting.  Relates that RFK was supposed to exit 
to the left.  Says he did not hear any shots or see 
the gunman. 

 Guy, Virginia I-21 June 5, 1968 Photographer; witness interview.  Says she was 10-
12 feet away from RFK when she heard about 5 
shots.  Describes Sirhan shoving past her with 
something dark in his hand, hitting her in the 
mouth, and chipping her tooth.  Believes that 
Sirhan was facing RFK when he shot him. 

CSA-K93 Yorty, Mayor 
Samuel 

No I# June 6, 1968 Mayor of Los Angeles; press conference.  States 
that Sirhan has communist sympathies.   

CSA-K94 Erhard, George I-153 June 5, 1968 Co-worker of Munir Sirhan who sold gun to 
Sirhan.  Describes sale of the gun, how he obtained 
it, and why he wanted to sell it.  

CSA-K95 Radabaugh, 
Jack 

I-3963 June 12, 1968 History professor at Los Angeles Trade & 
Technical College. Discusses giving his students 
an extra credit project to attend a meeting, "The 
American Image Around the World."  One of his 
students reported that a Lebanese student, whom 
she later believed to be Sirhan, made comments 
critical of the United States.  [Original fluctuates in 
volume significantly.] 

CSA-K96 Unknown No I# May 4, 1968 Recording of a meeting at Pearce College, "The 
American Image Around the World."  A student at 
the meeting said she saw Sirhan there with a girl 
with long blond hair, and that he made comments 
critical of the U.S. 

CSA-K97 
(A) 

Charach, Ted I-238 June 12, 1968 Investigative journalist who was at the 
Ambassador Hotel on June 4.  Identifies Sirhan 
from a photograph, and describes a man and a 
woman that he saw with Sirhan. 

CSA-K97 
(B) 

Charach, Ted  I-238 June 12, 1968 [A continuation of CSA-K97 (A).] 

CSA-K98 Clark, Alvin I-114 June 11, 1968 Sirhan's garbageman.  Describes conversation with 
Sirhan where Sirhan challenged Clark's decision to 
vote for RFK.  Clark reports that Sirhan told him, 
"I plan on killing that S.O.B." 

CSA-K99 Hovalla, 
Bassam 

No I# Unknown Speech at California State University supporting 
the Arab position in the Mid-East. 

CSA-
K100 (A) 

Montellano, 
David 

I-181 June 25, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club with Henry 
Carreon on June 4.  Went to pistol range from rifle 
range when he heard someone (Sirhan) firing 



rapidly.  Describes seeing six empty boxes of 
shells near Sirhan. 

 Carreon, 
Henry 

I-182 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4 with 
David Montellano.  Identifies Sirhan from a 
photograph.  Describes conversation with Sirhan 
on pistol range. 

CSA-
K100 (B) 

Carreon, 
Henry  

I-182 June 28, 1968 [A continuation of CSA-K100 (A).] 

 Thornbrugh, 
James 

I-977 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Previously identified Sirhan in a photograph.  Says 
he saw Sirhan at the gun club, possibly with a girl. 
 [Original recorded at low volume.  Poor quality.] 

CSA-
K101 

Mitchell, 
Charles W. 

I-2109 August 8, 1968 Seventh-Day Adventist minister who supervised 
two church workers who made contacts with 
Sirhan.  Discusses the nature of those contacts, and 
that Sirhan chose to discontinue the meetings. 

 Heacock, 
Margaret 

I-2110 August 8, 1968 Seventh-Day Adventist who had Bible studies with 
Sirhan.  Discusses taking over the assignment, 
nature of the contacts, and Sirhan's comments 
regarding his former boss, Mr. Weidner.  [Poor 
quality original.  Much background noise.] 

CSA-
K102 

Sirhan, Adel I-321 June 17, 1968 Sirhan's brother.  Discusses Sirhan's family 
background, personality, and current life. 

CSA-
K103 (A) 

Heinemann, 
Larry 

I-1739 July 24, 1968 Sirhan's former employer.  Discusses Sirhan's job 
at the racetrack and his fall from a horse. 

 Kramer, 
Patricia 

I-1738 July 24, 1968 Nurse who treated Sirhan after his fall from a 
horse.  Describes his condition and temperament. 

 Nilsson, Dr. 
Paul 

I-3427 July 25, 1968 Eye doctor who saw Sirhan after his fall from a 
horse.  Discusses treatment and personal 
impressions of Sirhan.  [Background noise.  Poor 
quality original.] 

CSA-
K103 (B) 

Nilsson, Dr. 
Paul  

I-3427 July 25, 1968 [A continuation of CSA-K103 (A).] 

 Miller, Dr. 
Milton 

I-1991 July 25, 1968 Doctor who treated Sirhan's eyes after Sirhan's fall 
from a horse. 

 Deeb, Dr. Paul I-1355 July 25, 1968 Radiologist.  Discusses his impressions of Sirhan's 
case, another case, and court proceedings in 
general. 

 White, 
William, Jr. 

I-1740 July 25, 1968 Nurse at hospital where Sirhan was admitted after 
his fall. Discusses Sirhan's injuries, treatment, and 
aversion to having an injection.  [Background 
noise.  Poor quality original.] 

CSA-
K104 

Sirhan, Sharif I-1933 June 17, 1968 Sirhan's brother.  Discusses Sirhan's family 
background, personality, and current life.  
[Original contains wide volume fluctuations.] 

CSA-
K105 (A) 

Teresa, 
Virginia 

I-2 June 18, 1968 Informant; pre-polygraph examination interview 
and polygraph examination.  Teresa claimed she 
encountered Sirhan on June 3.  During the 
polygraph examination she admits to fabricating 
the story. 

CSA-
K105 (B) 

Teresa, 
Virginia 

I-2 June 18, 1968 [A continuation of CSA-K105 (A).] 

CSA-
K106 

Mundell, Rev. 
James 

I-29 June 18, 1968 Priest who gave RFK Last Rites, and who was in 
ballroom at the time of the shooting.  Discusses 



giving RFK the Last Rites, and his own sympathy 
for Chilean Indians, Sirhan, and Castro. 

CSA-
K107 

Sirhan, Mary I-1027 June 19, 1968 Sirhan's mother.  Describes Sirhan's recent life. 

CSA-
K108 

Martin, 
Raymond 

I-267 June 18, 1968 LAFD Fire Inspector who was at the Ambassador 
Hotel on June 4.  Describes duties and response to 
shooting. 

 Jones, James I-265 June 18, 1968 LAFD Fire Inspector who was in the Colonial 
Room at the time of the shooting.  Heard one or 
two shots.  Describes calling for help, and being 
with police as Sirhan was escorted out. 

 Lynch, Cecil I-264 June 18, 1968 LAFD Fire Inspector who was in the Ballroom at 
the time of the  shooting.  Describes how he 
learned of shooting, and what he noticed during his 
earlier inspection of the stairwell and kitchen area. 

CSA-
K109 (A) 

Hanson, 
Leland Booth 

I-974 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes the people he saw on the rifle range, 
working on the grounds, and in the parking lot. 

 Holgate, 
Michael 

I-975 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  Tells 
of speaking to Richard Thornburgh at the Club, 
and of using both the rifle and pistol range. 

 Weaver, 
Russell Doyle 

I-976 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes a tall, young, Italian looking, young man 
he saw on the rifle range. 

 Kendall, 
Charles 

I-316 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes seeing a young woman and man on the 
pistol range firing rapidly.  Positively identifies 
Sirhan. 

 Thornbrugh, 
James 

I-977 June 28, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes a man at the Club that he thought was 
Sirhan.  Also describes a man and a woman whom 
he believes were with Sirhan. 

 Saccoman, 
Michael 

I-1080 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  Tells 
of conversing with Sirhan at the Club.  Describes 
Sirhan's ammunition and gun.  [Original recorded 
at low volume.] 

CSA-
K109 (B) 

Saccoman, 
Michael  

I-1080 July 2, 1968 [A continuation of CSA-K109 (A).] 

 Farrell, 
Thomas 

I-1079 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Describes people he noticed on the pistol and rifle 
ranges.  Did not notice Sirhan. 

 Fraser, Dr. 
Terry 

I-993 July 7, 1968 Arrived at the Ambassador Hotel as RFK was 
being taken away.  Describes being detained with 
two others by Sheriff's deputies. 

 Shields, Lester I-1232 July 10, 1968 Co-owner of a shoe repair and seamstress shop.  
Discusses transaction with Jerry Owen on June 3, 
1968. 

 Scott, Diane I-1086 July 10, 1968 Co-owner of a shoe repair and seamstress shop.  
Discusses transaction with Jerry Owen on June 3, 
1968. 

 Morse, Bert I-1088 July 11, 1968 Man to whom Mabel Jacobs confided that she had 
a conversation with Jerry Owen.  Describes their 
conversation regarding Owen's picking up Sirhan, 
as told to him by Jacobs. 



 Jacobs, Mabel I-1085 July 11, 1968 Waitress with whom Jerry Owen had a 
conversation.  Repeats content of conversation in 
which Owen claimed to have picked up Sirhan.  
[Severe background noise in some interviews.  
Original recorded at low volume.  Poor quality.] 

CSA-
K109 (C) 

Jacobs, Mabel I-1085 July 11, 1968 [A continuation of CSA-K109 (B).] 

CSA-
K110 

Jensen, Officer 
D. 

I-4240 Sept. 4, 1968 Officer who first responded to the call for help 
from the Ambassador Hotel.  Describes taking 
Sirhan out, putting RFK in an ambulance, and the 
scene at Central Receiving Hospital. [Original 
recorded at extremely low volume.]  

CSA-
K111 (A) 

Cuccia, Vicki I-552 July 1, 1968 At Ambassador Hotel on June 4.  Tells who she 
was there with, and describes post-shooting 
commotion. 

 Kovack, 
Rosemary 

I-1097 July 1-2, 1968 At Ambassador Hotel on June 4.  In hall between 
lobby and Embassy Room at time of shooting.  
Describes hearing of the shooting, and seeing 
injured people being carried out.  [Original 
recorded at extremely low volume.] 

 Kovack, 
Michael 

I-1007 July 1-2, 1968 At Ambassador Hotel on June 4 with Rosemary 
Kovack.  Describes seeing injured people and 
being told of the shooting. 

CSA-
K111 (B) 

Dunsay, M. 
Denise 

I-555 July 5, 1968 "Kennedy girl" who was at the Ambassador Hotel 
on June 4.  Discusses who she saw downstairs that 
night. 

 Iqbal, Khalid I-1876 August 1, 1968 At the Ambassador Hotel on June 4.  Took 
photographs during the evening.  Describes where, 
and of whom, he took pictures.  [Original recorded 
at extremely low volume.] 

CSA-
K112 

Weidner, John I-1038 July 1, 1968 Seventh-Day Adventist and health food store 
owner who formerly employed Sirhan.  Discusses 
Sirhan's temperament, character, background, and 
performance as an employee.  [Original recorded at 
extremely low volume.] 

CSA-
K113 

Lowe, Lois I-724 July 10, 1968 Waitress who said she saw Sirhan with a busboy 
from where she worked named Ahmed.  Says that 
the busboy told another waitress on June 1, "Don't 
you want to give me a goodbye kiss because I 
might never see you again?"  After this, he was 
never seen again. 

 Lahmer, 
Virginia 

I-3954 July 16, 1968 Waitress.  Said the busboy Ahmed told her he was 
leaving his job and going away.  Discusses 
Ahmed's personality, anger over Israeli war, and 
love of money. 

 Strathman, 
Patricia 

I-3018 July 16, 1968 Former schoolmate of Sirhan's.  Discusses 
friendship she and her husband had with Sirhan.  
Describes Sirhan's personality, and tells of last 
meeting with him in 1967. 

CSA-
K114 

Laemmle, 
Robert 

No I# August 8, 1968 Attended the Peace and Freedom Party meeting 
where Jose Duarte had an altercation with another 
man.  Laemmle says Duarte is lying, but is unable 
to verify whether Sirhan was present or not.  [Tape 
begins mid-interview.] 



 Abo, Dr. 
Stanley 

No I# Unknown Doctor who was at the Ambassador Hotel on June 
4.  Describes emergency treatment of RFK before 
ambulance arrived, and treating Paul Schrade. 

 Unknown 
ambulance 
attendant, 
"Tom" 

No I# Unknown Ambulance driver.  Complains about interference 
with ambulance drivers. [Begins mid-interview.  
Short interview.] 

 Unknown 
doctor #1 

No I# Unknown Doctor.  Discussion of Dr. James Poppen's role in 
treating RFK. [Poppen, a neurosurgeon treated 
other Kennedy family members.]  [Interview ends 
mid-sentence.] 

 Unknown 
doctor #2 

No I# Unknown Doctor.  Briefly says that he did not treat any of the 
others who were shot on June 5. 

 Unknown No I# Unknown Unknown.  Discussion of the interference of a 
news photographer in the treatment of Elizabeth 
Evans.  Went to hospital with Evans. 

 Unknown 
police officer 

No I# Unknown Police officer; recorded conversation.  Officer asks 
for someone who is not at home.  [No interview.]  
[Original tape recorded at low volume.] 

CSA-
K115 

Azirian, 
Stepan 

I-1836 July 23, 1968 Informant.  Says a friend told him of a 
conversation he overheard between a man 
resembling Sirhan's brother, and another man. The 
friend said that the two discussed how a man and a 
woman who ran away from the assassination scene 
"would be taken care of."  [Original recorded at 
extremely low volume.] 

CSA-
K116 

Tempo II, 
Channel 9 

No I# Unknown Anti-Castro Cuban Jose Duarte; TV interview.  
Duarte tells his version of the story regarding the 
altercation he had at a political meeting, and 
answers questions about Cuba.  [Original contains 
much background noise.  Volume fluctuates.  Poor 
quality.] 

CSA-
K117 

Royer, Judy I-68 June 19, 1968 Ambassador Hotel employee who was in at the 
time of the shooting.  Says she spoke to Sirhan 
about one hour before the shooting, asking him to 
leave the kitchen entry. 

CSA-
K118 (A) 

Lubic, Richard I-298 July 17, 1968 Former TV producer; witness interview.  Discusses 
what he knows about JFK's assassination from 
James Garrison.  Speculates about the possible 
connection between the deaths of JFK and RFK. 

CSA-
K118 (B) 

Lubic, Richard  I-298 July 17, 1968 [A continuation of CS-K118 (A).] 

CSA-
K119  

Lubic, Richard I-298 August 9, 1968 Former TV producer; witness interview.  Describes 
pre-shooting kitchen scene, and Ted Charach's 
professional legitimacy.  Relates substance of 
conversations with Fernando Farra and George 
Davis. 

CSA-
K120 

Erhard, George I-153 June 24, 1968 Co-worker of Munir Sirhan who sold Sirhan a gun. 
 Describes how he acquired the gun, the events 
leading to its sale to Sirhan, and the transaction 
itself. 

CSA-
K121 

Wolf, Dr. 
Jerome 

I-621 June 27, 1968 Former instructor of Sirhan's at Pasadena City 
College.  Wolf doesn't remember Sirhan and is 
unable to identify him from photographs. 



CSA-
K122 

DiPierro, 
Vincent 

I-1167 July 1, 1968 Ambassador Hotel waiter; polygraph examination. 
 DiPierro first states that he saw a girl in a polka 
dot dress.  When told that his exam shows that he 
didn't see such a girl, he recants, guessing that he 
made up the story after talking to Sandra Serrano. 

CSA-
K123 

Pruszynski, 
Stus 

I-4837 June 4-5, 1968 At Ambassador Hotel on June 4; tape is his 
recording of events at the hotel.  Includes end of 
RFK's speech, possible shots being fired, post-
shooting hysteria in kitchen, and interviews with a 
man who claims Sirhan was not alone.  Pruszynski 
narrates what he is seeing. 

CSA-
K124 

Unknown I-740 June 24, 1968 Tape identified by LAPD as an interview with 
John Pilger.  Tape actually contains discussion 
about an unnamed individual from India who 
studied at the Northrop Institute of Technology in 
Inglewood.  [Unclear if related to RFK 
Assassination Investigation.] 

CSA-
K125 

DiPierro, 
Vincent 

I-1167 July 1, 1968 Ambassador Hotel waiter; witness interview.  
Recants prior statements about seeing a girl in a 
polka dot dress. 

CSA-
K126 

Buckner, 
Everett, Sr. 

I-97 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4; pre-
polygraph interview.  Focuses on Buckner's claim 
of overhearing a conversation between Sirhan and 
a young woman. 

CSA-
K127 

Buckner, 
Everett, Sr. 

I-97 July 2, 1968 At San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Recants prior statement of overhearing the content 
of a conversation between Sirhan and a young 
woman. Does not deny seeing Sirhan and the 
woman engaged in conversation. 

CSA-
K128 

Evans, 
Elizabeth 

I-42 June 15, 1968 Shooting victim.  Describes being by the kitchen 
door, and kneeling to pick up her shoe when shot.  
Says she heard at least five shots. 

CSA-
K129 

Stroll, Irwin I-309 June 14, 1968 Shooting victim who was a volunteer guard at the 
Ambassador Hotel.  Describes movement of 
Kennedy entourage to the kitchen, and how Stroll 
was shot.  Heard six "firecrackers."  Interviewer 
measures length of space from the floor to the 
bullet's point of entry and where the bullet lodged 
in Stroll. 

CSA-
K130 

Keenan, James I-4693 June 15, 1968 Friend of George Davis; telephone interview.  
Mentions that Davis defended Jack Kirske and 
helped Keenan on a book on the case.  Also that 
Davis had once defended a man who belonged to 
the same "religious order" as Sirhan.  Keenan tells 
investigator what he learned from Davis about 
Jerry Owen. 

 Davis, George I-1178 June 29, 1968 Jerry Owen's attorney.  Davis tells investigator 
about death threats received by Jerry Owen, and 
expresses fear for Owen's safety. 

 Owen, Jerry I-205 June 29, 1968 Evangelist.  Owen relates the circumstances of a 
missed appointment with a LAPD officer in the 
San Francisco Bay area. 

CSA-
K131 

Davis, George I-1178 July 5, 1968 Jerry Owen's attorney.  Discusses with interviewer 
his ability to contact Jerry Owen for LAPD. 



 Davis, George I-1178 July 2, 1968 Jerry Owen's attorney.  Davis and interviewer 
make arrangements for LAPD to interview Owen 
in Davis' office. 

CSA-
K132 

Murray, 
Barbara 

I-300 July 2, 1968 In kitchen during shooting.  Describes hearing 4-5 
shots.  Never saw RFK or Sirhan. 

CSA-
K133 

Dirks, Charles I-764 Sept. 17, 1968 Kennedy campaign coordinator who was at the 
Ambassador Hotel on June 4.  Participated in a 
hypnotic interview with John Fahey, conducted by 
Dr. Ray LaScola.  He alleges that he was used only 
to help Fahey recall the girl Fahey picked up at the 
hotel. 

CSA-
K134 

Goldstein, Ira I-310 June 14, 1968 Reporter/student who was shot.  Describes being 
shot.  Says no one was between him and RFK 
when RFK entered the kitchen.  Reenacts the 
sound and rhythm of shots, concluding that he 
heard 7 shots. 

CSA-
K135 

Smith, Ron I-4311 June 9, 1968 or 
Sept. 9, 1968 

John Fahey's boss.   Relates Fahey's story as told to 
him by Fahey. Evaluates Fahey’s character and 
personality. 

CSA-
K136 (A) 

Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 July 5, 1968 Sirhan's brother; pre-polygraph interview and 
examination.   Concerns his allegation that 
someone shot at him.  Saidallah denies making up 
the story.  Mentions that his brother, Adel, has a 
blue Volkswagen. 

CSA-
K136 (B) 

Sirhan, 
Saidallah  

I-3879 July 5, 1968 [A continuation of CSA-K136 (A).] 

CSA-
K137 

Sirhan, 
Saidallah 

I-3879 July 5, 1968 [A continuation of the interview on CSA-K136 (A) 
& (B).] 

CSA-
K138 

Tuck, Richard I-1743 July 12, 1968 RFK Campaign Manager; witness interview.  Says 
he heard 3-4 shots.  Describes problems at Central 
Receiving Hospital.  Says he never saw Sirhan or 
the struggle for the gun. 

CSA-
K139 

Warshaw, 
Carmen 

I-493 July 23, 1968 Chairperson of the LaGalla Kennedy Committee.  
Discusses a letter threatening RFK received by her 
office in May of 1968. 

CSA-
K140 

Breslin, James I-1781 July 30, 1968 Journalist; witness interview.  In doorway of 
kitchen during shooting.  Saw Sirhan and the 
struggle for the gun.  Remembers 4-5 shots. 

CSA-
K141 (A) 

Rabago, 
Enrique 

I-203 July 19, 1968 Auto mechanic who was at the Ambassador Hotel 
on June 4 with Humphrey Cordero.  Rabago 
discusses meeting and talking with Sirhan. 
[Approximately 20 minutes in Spanish.] 

CSA-
K141 (A) 

Cordero, 
Humphrey 

I-202 July 19, 1968 At Ambassador Hotel on June 4 with Enrique 
Rabago.  Discusses getting separated from Rabago 
and then finding him talking with Sirhan.  Says 
Sirhan appeared to be alone. 

CSA-
K141 (B) 

Cordero, 
Humphrey 

I-202 July 19, 1968 [A continuation of CSA-K141 (A).] 

CSA-
K142 

Khoury, John I-374 July 15, 1968 Ambassador Hotel employee.  Denies being at the 
Ambassador on June 4.  Says he was moonlighting 
as a security guard somewhere else.  Mentions that 
he owns a Volkswagen. 

CSA-
K143 

Thornbrugh, 
James 

I-977 July 18, 1968 At the San Gabriel Valley Gun Club on June 4.  
Says he saw Sirhan with a girl.  Denies speaking 



with Sirhan. 
CSA-
K144 

Sheets, Millard I-3964 July 23, 1968 Horse owner who was at the track the day Sirhan 
fell off a horse. Gives impressions of Sirhan and 
describes the accident. 

CSA-
K145 

Christian, Jonn I-2129 August 8, 1968 Journalist.  Tells investigator that he and his 
associate, Bill Turner, have information LAPD 
might be interested in re: Jerry Owen.  Doesn't 
give specifics. 

 Christian, Jonn I-2129 August 6, 1968 Journalist.  Discusses his impressions of Jerry 
Owen's connection to Sirhan. 

CSA-
K146 (A) 

Charach, Ted I-238 August 1, 1968 Investigative journalist.  Discussion of 
photographs he took on June 4, and his desire to 
sell them. 

CSA-
K146 (B) 

Charach, Ted  I-238 August 1, 1968 [A continuation of CSA-K146 (A).] 

CSA-
K147 

Lane, Mark 
Turner, 
William 

I-205 
I-205 

July 23, 1968 Author; TV interview.  LAPD's copy of Jerry 
Owen's recording.  Interview on "The Owen Span 
Show."  Lane, author of Rush to Judgement, a 
book concerning JFK's assassination, says he 
believes assassinations of JFK, RFK, and Martin 
Luther King, Jr. are linked. 
Author; TV interview.  Turner says LAPD covered 
up the possible existence of a girl in a polka-dot 
dress. 

 Lane, Mark I-205 July 10, 1968 Author; TV interview.  Interview on "Hotline" 
concerning JFK's assassination and a possible 
conspiracy. 

CSA-
K148 

Holmes, 
Milton 

I-3955 August 6, 1968 Witness to Sirhan's fall from horse.  Holmes shows 
officers exactly where on the race track Sirhan fell. 

CSA-
K149 

Herrick, 
Donna 

I-2125 August 6, 1968 Owner of the Lock, Stock, and Barrel; pre-
polygraph examination interview.  Concerns 
whether or not Sirhan purchased ammunition from 
her store. 

CSA-
K150 

Herrick, 
Donna 

I-2125 August 6, 1968 Same as CSA-K149.  [Severe background noise.] 

CSA-
K151 

Rogers, 
Warren 

I-1021 August 12, 1968 Look magazine reporter.  Describes who rode in 
the ambulance with RFK, and the altercation 
between Ethel Kennedy and a photographer at 
Central Receiving Hospital. [Telephone interview.] 

CSA-
K152 

Martinez, 
Frank 

I-369 July 31, 1968 Attended Peace and Freedom Party meeting with 
Jose Duarte.  Describes man with whom Duarte 
argued, but is unable to positively identify him 
from photographs. 

 Gutierrez, 
Frank 

I-2733 July 31, 1968 Attended Peace and Freedom Party meeting with 
Jose Duarte.  Does not believe that this man was 
Sirhan.  Describes man he saw. 

CSA-
K152 
cont. 

Velasco, 
Alberto 

I-368 July 25, 1968 Attended Peace and Freedom Party meeting with 
Jose Duarte. Describes argument between Duarte 
and another man, and identifies that man as Sirhan. 

CSA-
K153  

Owen, Jerry I-205 July 2, 1968 Evangelist; recorded narration.  Tape was made in 
the office of Owen's attorney, George Davis.  
Owen states that he met Sirhan with several others, 
and that Sirhan wished to purchase a horse from 
him.  Owen says he has received threats.   



CSA-
K154 (A) 

Sirhan, Adel 
Sirhan, Munir 
Sirhan, Mary 
 

I-321 
I-152 
I-1027 

July 25, 1968 Sirhans brothers and mother; group interview.  
Police ask Adel and Munir to participate in a line-
up to prove or disprove whether they were with 
Sirhan when he bought ammunition. Adel and 
Munir decline. 

CSA-
K154 (B) 

Sirhan, Adel 
Sirhan, Munir 
Sirhan, Mary 

I-321 
I-152 
I-1027 

July 25, 1968 [A continuation of CSA-K154 (A).] 

CSA-
K155 

Sirhan, Adel 
Sirhan, Mary 

I-321 
I-1027 

August 5, 1968 Sirhan's brother and mother; group interview.  
Police ask Adel and Mary Sirhan about several 
rumors concerning their family.  They deny having 
been in Thailand in 1967, knowledge of Sirhan's 
friends, and several other rumors. 

 Sirhan, Adel I-321 August 5, 1968 Sirhan's brother.  Adel Sirhan declines to 
participate in a police line-up, saying his decision 
is based on his attorney's advice. 

CSA-
K156 

Westerfield, 
Rex 

I-1289 August 6, 1968 Western Director of Public Relations for the John 
Birch Society.  Discusses his investigation of the 
RFK case. 

CSA-
K157 

Sirhan, Mary 
Sirhan, Adel 

I-1027 
I-321 

August 8, 1968 Adel and Mary Sirhan reiterate that Mr. Peters, a 
Seventh-Day Adventist, met regularly with Sirhan 
for religious discussions. 

CSA-
K158 

"Facts on File" No I# Unknown Unknown officer; recorded narration.  A 
compilation of bombings and shootings in 
Jerusalem from 1944 to 1948.  Compiled from 
articles, and a book, Facts on File, by Bernard 
Person, President of Person's Index, Inc. 

CSA-
K159 

Wheeler, 
Robert L. 

I-3099 August 16, 1968 Horse trainer at ranch where Sirhan worked.  
Gives impressions of Sirhan.  Tells of seeing 
Sirhan beat a horse once, and of referring Sirhan to 
his father as a potential jockey. 

 Wheeler, ? No I# August 16, 1968 Robert L. Wheeler's father.  States he wasn't 
present on the day of Sirhan's accident.  Tries to 
identify Sirhan from photographs. 

 Peters, 
Lawrence 

I-4671 August 16, 1968 Track manager who fired Sirhan.  Looks at 
Sirhan's employment records.  Says Sirhan was 
fired because he "didn't have it," and that Sirhan 
was upset over his termination. 

 X-Ray 
Technician 

No I# Unknown Technician who x-rayed Sirhan after his fall from a 
horse.  Looks at pictures and his own reports to try 
to remember Sirhan. 

CSA-
K160 (A) 

Peters, Henry I-2888 August 28, 1968 Seventh-Day Adventist who conducted Bible 
studies with Sirhan. Relates the nature and topics 
of their discussions.  [Recorder is left on after the 
interview is over.  Police discuss privately that 
Peters' interview was worth the trip, and details 
regarding the Serrano interview.  Extreme 
interference makes understanding conversation 
very difficult.] 

CSA-
K160 (B) 

Peters, Henry I-2888 August 28, 1968 [A continuation of CSA-K160 (A).] 

CSA-
K161 

Welch, Terry I-2927 August 29, 1968 Co-worker of Sirhan's at ranch.  Tells of Sirhan's 
accident, work history, and personality. 

 Welch, Terry I-2927 Unknown Co-worker of Sirhan's at ranch.  Gives brief 



impressions of Sirhan. 
CSA-
K162 

Fahey, John I-622 Sept. 5, 1968 Fahey protests over what he believes is a 
misrepresentation of his previous statements. 

CSA-
K163 

Frankenheimer
, John 

I-1152 Sept. 30, 1968 Movie producer, and host to RFK.  Tells of 
activities at his home prior to RFK going to the 
Ambassador, and of his experience of being 
bumped into by a tense, small man at that hotel. 

CSA-
K164 (A) 

Fahey, John I-622 Sept. 13, 1968 Fahey recants belief that the girl he picked up and 
"the girl in a polka dot dress" were the same. 

CSA-
K164 (B) 

Fahey, John I-622 Sept. 13, 1968 [A continuation of CSA-K164 (A).] 

CSA-
K165 (A) 

Fahey, John I-622 Sept. 5, 1968 Salesman; pre-polygraph interview and polygraph 
examination.  Repeats story of spending June 4 
with a girl.  Describes harassment received after 
the assassination.  Concludes that girl could have 
been connected to the assassination because of 
statements she made.  Refuses an opportunity to 
retract this conclusion. 

CSA-
K165 (B) 

Fahey, John I-622  Sept. 5, 1968 [A continuation of CSA-K165 (A).] 

CSA-
K165 (C) 

Fahey, John I-622 Sept. 5, 1968 [A continuation of CSA-K165 (B).] 

CSA-
K166 

Kennedy 
Threat 

No I# Unknown Unknown man; recorded telephone conversation.  
Man warns police of his brother's plan to blow up 
an auditorium where Kennedy will be speaking. 

CSA-
K167 

Dutton, Fred I-39 Sept. 6, 1968 Kennedy aide.  Tells of the last minute decision to 
change RFK's exit route, and of the security 
provided to RFK. 

CSA-
K168 (A) 

Long, James 
Crabbendam, 
J.G. 

I-4637 
I-4639 

January 17, 1969 President of a L.A. area Theosophical Society, and 
a guest; joint interview.  Long explains the 
principles of Theosophy, differences between 
different Theosophical groups, and the difference 
between Theosophy and Rosecrucianism. 

CSA-
K168 (B) 

Long, James 
Crabbendam, 
J.G. 

I-4637 
I-4639 

January 17, 1969 [A continuation of CSA-K168 (B).] 

CSA-
K169 

Long, James 
Crabbendam, 
J.G. 

I-4637 
I-4639 

January 17, 1969 President of a L.A. area Theosophical Society, and 
a guest; joint interview.  A continuation of the 
conversation on CSA-K168 (A) & (B) regarding 
Theosophy. 

CSA-
K170 

Noyes, Peter No I# February 20, 
1969 

Investigative reporter and author.  Discusses his 
suspicions that Sirhan was connected to a group 
called the "Kassabs." 

CSA-
K171 (A) 

Noyes, Peter No I# April 21, 1969 Investigative reporter and author.  Noyes 
speculates about the possibility of a conspiracy to 
assassinate RFK, based on evidence from his own 
investigation.  

CSA-
K171 (B) 

Noyes, Peter  No I# April 21, 1969 [A continuation of CSA-K171 (A).] 

CSA-
K171 (C) 

Noyes, Peter  No I# April 21, 1969 [A continuation of CSA-K171 (B).] 

CSA-
K172  

Rivercomb, 
George 

No I# Unknown Associate U.S. Deputy Attorney General.  
Discusses the possibility of transferring copies of 
LAPD's RFK files to the National Archives. 



 Noyes, Peter No I# May 6, 1969 Investigative journalist and author.  Offers his 
opinion the validity of James Garrison's 
assassination theories. 

CSA-
K173 

Perkins, Rev. 
Jonathan 

No I# February 11, 
1969 

Friend of Jerry Owen.  Vouches for Owen's 
accountability. 

CSA-
K174 

Kristastamo, 
Mrs. 

No I# Unknown Interview unrelated to RFK's assassination.  
Discussion centers on the possibility of releasing 
an individual arrested for conspiring to commit 
arson. 

CSA-
K174 
cont. 

Christian, Jonn I-2129 June 26, 1969 Journalist.  Details his connection to George Davis. 
 Speculates about Jerry Owen's connection to 
RFK's assassination. 

CSA-
K175 

Davis, George I-1178 July 5, 1968 Jerry Owen's attorney; telephone interview on the 
"Tempo I" TV show.  States that he is 
professionally connected only to Owen's case, and 
not the larger RFK case.  Shares opinions about the 
assassinations of JFK, RFK, and Martin Luther 
King, Jr. 

CSA-
K176 

Hogue, Lt. No I# June 6, 1968 Policeman; recorded narration.  Reports on the 
events of June 5 at the Central Receiving and Good 
Samaritan hospitals.  Gives reasons for some 
police decisions. 

CSA-
K177 

Weidner, John I-1038 June 15, 1968 Seventh-Day Adventist and health food store 
owner who formerly employed Sirhan; interview 
in front of an assembly.  Tells of his WWII 
experiences, how he met Sirhan, and how our 
nation can heal its race relations. 

CSA-
K178 

Weston, Don I-1963 August 16, 1968 Owner of transportation company that RFK's 
campaign committee contracted with in L.A. who 
served as RFK's driver.  Discusses RFK's itinerary 
and habits.  Tells of waiting for RFK with the car 
outside the Ambassador on June 5 when he heard 
of the shooting over the radio.  Says he saw a 
group of people tell the first officer that arrived of 
a man who ran out of the kitchen, going west.  
Says the officer pursued the route shown to him by 
that group.  

CSA-
K179 (A) 

Weston, Don I-1963 August 16, 1968 Owner of transportation company that RFK's 
campaign committee contracted with in L.A. who 
served as RFK's driver.  A portion of Weston's 
recording is on CSA-K178.  [Movement of 
microphone dramatically interferes with ability to 
hear conversation.] 

 Richtel, 
Murray 

I-1964 Sept. 11, 1968 Volunteer "advance men" for RFK's campaign; 
group interview.  

 Nagin, Larry I-1067  Richtel and Nagin review RFK's itinerary.  Richtel 
continues alone, describing the lax security given 
to RFK, and his own activities on the evening of 
June 4. 

CSA-
K179 (B) 

Richtel, 
Murray 
Nagin, Larry 

I-1964 
I-1067 

Sept. 11, 1968 [A continuation of CSA-K179 (B).] 

 Unknown No I# Unknown Unknown; recorded activity.  Man and woman 
attempt to soothe a crying baby by singing to it. 



CSA-
K180 

Licher, Robert I-2747 August 14, 1968 Sirhan's former mailman.  Discusses mail received 
by the Sirhan family.  Notes that Sirhan received 
Arab student publications. 

CSA-
K181 

Almond, 
Charles 

I-2174 August 16, 1968 Man who sent a letter to the Iranian Counsel, 
telling them that he had information regarding the 
case.  Almond evades questions posed by LAPD 
officers, but implies that the information he has 
would help Sirhan's defense. 

CSA-
K182 

McKay, 
Roderick 

I-37 Sept. 5, 1968 Freelance writer who had contact with L.A.'s 
communist groups.  His notes contained Sirhan's 
address.  McKay agrees with police interviewer 
that his information is worthless. 

CSA-
K183 

Stephens, 
Merla 
Unidentified 
woman  

I-4565 
No # 

Nov. 11, 1968 Acquaintances of Sirhan; group interview.  
Women describe their observations of the 
interaction between Sirhan and another 
acquaintance, Ali.  They state that Ali divulged 
that he was training Sirhan, and that Ali would say 
something to make Sirhan crazy, then say 
something else to stop him.  Women also state that 
Ali told them that Sirhan was going to kill RFK, 
and that the group of Arabs that Sirhan and Ali 
were a part of had plans to kill many politicians. 

CSA-
K184 

Weatherly, 
John 

I-4603 Dec. 31, 1968 Youth who worked at the same ranch as Sirhan 
after Sirhan quit.  Repeats a story told to him by 
co-workers that Sirhan and a preacher borrowed 
one of their trucks on June 4. 

CSA-
K185 

Powers, 
William 

I-4608 January 4, 1969 Man who sold Jerry Owen a truck.  Gives 
impressions of Owen, calling him a con man and 
religious hypocrite.  Mentions that just before the 
shooting, Owen, who never had any money, 
exhibited behavior of having just come into a lot of 
it. 

CSA-
K186 (A) 

Van Antwerp, 
Edward 

I-3001 February 21, 
1969 

Man with whom Sirhan used to live.  Says Sirhan 
didn't receive mail or have women over, and that 
Sirhan gave no indication of being a homosexual.  
Also tells police that he left L.A. for Eureka on 
June 4, 1968, due to marital difficulties. 

 Endersby, 
Victor 

I-4725 February 21, 
1969 

Theosophist.  Explains theosophy, his own 
connection to it, and Sirhan's involvement in 
Rosecrucianism. 

CSA-
K186 (B) 

Endersby, 
Victor 

I-4725 February 21, 
1969 

[A continuation of CSA-K186 (A).] 

 Martin, Rhoda I-4724 February 22, 
1969 

San Francisco Bay Area Theosophist librarian.  
Repeats the story that Sirhan was kicked in the 
head by a mare.  She said she heard it from a man 
who worked with Sirhan.  [Interference on original 
tape makes conversation difficult to understand.] 

CSA-
K187 (A) 

Gilbert, Keith No I# Unknown Inmate at San Quentin and former member of the 
Minutemen.  Describes his involvement in that 
organization.  Gilbert recognizes Jerry Owen's 
name.  [Original contains distortions in sound.] 

CSA-
K187 (B) 

Gilbert, Keith No I# Unknown [A continuation of CSA-K187 (A).] 

CSA- Harrington, No I# Dec. 19, 1975 Carpenter who built a center post in the 



K188 Wesley Ambassador pantry doorway in 1963.  Harrington 
identifies the center post as the one he built in 
1963.  [From reinvestigation files.] 

 
The following tapes were part of the evidence in the case, People v. Sirhan Sirhan. The tapes were transferred to 
the California State Archives from the National Archives, Pacific Southwest Region in Laguna Niguel, 
California. 
 
Tape # Name Date Subject 
F3906:89 
(A) 

Sirhan, Sirhan February 1, 1969 Psychiatric interview with Sirhan by Dr. Bernard 
Diamond and Dr. Seymour Pollack, the psychiatrists 
for the prosecution and defense.  Investigative 
reporter Robert Kaiser also present.  Interview is 
conducted with Sirhan fully conscious.  Later, under 
hypnosis, interview focuses on Sirhan's notebook.  
While hypnotized, Sirhan answers questions 
regarding Rosecrucianism and the shooting.  [Poor 
quality original.  Low volume.  Background noises.] 

F3906:89 
(B) 

Sirhan, Sirhan February 1, 1969 [A continuation of F3906:89 (A).] 

F3906:89 
(C) 

Sirhan, Sirhan February 1, 1969 [A continuation of F3906:89 (B).] 

F3906:91 Sirhan, Sirhan January 26, 1969 Psychiatric interview.  Under hypnosis, Sirhan 
reenacts the shooting.   

F3906:93 
(A) 

Sirhan, Sirhan January 27, 1969 Psychiatric interview.  Sirhan explains why he 
explored Rosacrucianism and Theosophy, and 
discusses his own life philosophy.  Expresses 
disappointment with being, he believes, excluded 
from opportunity, and frustration with what he 
perceives as Jewish dominance of U.S. foreign policy. 
 Claims that he doesn't remember shooting RFK, that 
it must have been an accident, and would like an 
opportunity to explain why he did it. 

F3906:93 
(B) 

Sirhan, Sirhan January 27, 1969 [A continuation of F3906:93 (A).] 

F3906:94 
(A) 

Sirhan, Sirhan January 31, 1969 Psychiatric interview.  Sirhan explains his desire for 
RFK's death without wanting to actually kill him.  
Expounds on what he believes is the undue influence 
Jews have in the U.S., in contrast to Arabs.  Mentions 
that Munir was also involved in Rosecrucianism. 

F3906:94 
(B) 

Sirhan, Sirhan January 31, 1969 [A continuation of F3906:94 (A).] 

F3906:95 
(A) 

Sirhan, Sirhan January 28, 1969 Psychiatric interview.  Sirhan describes his mixed 
emotions towards RFK.  He claims he didn't intend to 
kill RFK, yet feels his death is justified. 

F3906:95 
(B) 

Sirhan, Sirhan January 28, 1969 [A continuation of F3906:95 (A).] 

 
The following tape is an oral history interview conducted by California State Archivist, John F. Burns. 
 
Tape # Name Date Subject 
F3901:850 Uecker, Karl April 13, 1990 Ambassador Hotel Maitre d'; witness interview.  

Uecker describes his personal background, and 
reviews in detail RFK leaving the stage, entering 



the pantry, and getting shot.  Focuses on the 
placement of individuals in the pantry at the time of 
the shooting, including Sirhan.  Also says he saw a 
hole in the pantry ceiling, and two holes in the 
pantry doorway the next day. 

 
*Note: Unless otherwise noted, all audio tapes are recordings of interviews who were not witnesses to the shooting. 
 


